
 

 

 

 

 

 
Aan de voorzitter van de raad 

van de gemeente Sittard-Geleen. 
 

 
                                                                                     Born, 3 december 2015. 

  
 

 
 

Betreft: 
Art.37 RvO vragen van GroenLinks 

betreffende problemen thuiszorg. 
 
 
Geacht college,   

 
 

Vandaag berichtte Binnenlands Bestuur dat staatssecretaris van Rijn gemeenten wil 
verplichten om zorgaanbieders eerlijke tarieven te betalen. 

De aanleiding hiervoor wordt gevormd door het feit dat TSN thuiszorg - de grootste 
thuiszorgonderneming van Nederland, met meer dan 12.000 mensen in vaste dienst - te 
kampen heeft met grote financiële problemen. Financiële problemen die niet nieuw zijn: de 
afgelopen maanden zijn er al honderden mensen ontslagen. Te vrezen valt, dat nog meer 
mensen hun baan dreigen te verliezen, en dat ook de werkgelegenheid bij andere 
thuiszorgorganisaties op het spel staat.  
  
De gemeente Sittard-Geleen is door de decentralisatie van zorgtaken verantwoordelijk voor 
het beleid omtrent thuiszorg in onze gemeente. De fractie van GroenLinks heeft naar 
aanleiding van deze alarmerende berichtgeving grote zorgen over de continuïteit van zorg 
voor de cliënten, én voor de werkgelegenheid, in onze gemeente. 

De fractie van GroenLinks heeft daarom de volgende vragen. 

 
1) In hoeverre lopen wij in de gemeente Sittard-Geleen vergelijkbare risico’s als TSN 

Thuiszorg met betrekking tot de gecontracteerde zorgaanbieders? 

 

2) Welke randvoorwaarden heeft het College aangebracht, om de continuïteit van de 

thuiszorg in onze gemeente te waarborgen? In uw antwoord gelieve mede te 

betrekken, in hoeverre het college mogelijkheden ziet om cliënten zo veel als 

mogelijk hun "vaste gezichten" voor de zorg te laten behouden.  

 

3) Hoe groot zijn de effecten van een onverhoopt faillissement van een of meerdere 

zorgaanbieders in Sittard-Geleen? Hoeveel thuiszorgmedewerkers zullen dan hun 

baan verliezen?  



 

4) Is het college bereid om de staatssecretaris van VWS te vragen zich in te spannen 

om op enigerlei wijze een grote ontslaggolf af te wenden, dus zo veel mogelijk banen 

te behouden? Welke mogelijkheden ziet het college hiervoor op lokale schaal? Hoe 

ver reikt daarbij de eigen verantwoordelijkheid van het bedrijf? 

 

5) Welke rol ziet u voor de koepelorganisaties van de thuiszorg om uiteindelijk de 

effecten voor cliënten en personeel zo beperkt mogelijk te houden? 

  
De fractie van GroenLinks ziet de antwoorden met belangstelling tegemoet.  

 
 

Met vriendelijke groet, 
 

Math De Loo, 
raadslid GroenLinks. 

 


